
 
 

Besluitenlijst 
 
Onderwerp: Presidium 

Datum: 22 mei 2018  NOT18-0127 

Aanwezig: 
A.B. Blase (voorzitter), M. Bankras-van der Klein (HOP),  
F. Hoekstra (VVD), mw. G. Klercq (CDA), M. Feelders (D66),  
mw. T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie), A. Valent-Groot (Senioren 
Heerhugowaard), M. Poland (Nederland Duurzaam), C. Kwint (GroenLinks) en 
H. Wijnveen (waarnemend griffier). Op een later moment arriveert  H. Louis 
(PvdA). 
 

Afwezig: 
S. Brau (PvdA) en S. Visser (Nederland Duurzaam) 

Notulist(e ) M.G. Bakker-Nobel 

 

Nr. Onderwerp: Actie 

   

01. Opening 

 Nederland Duurzaam: M. Poland vervangt S. Visser.  

 Nieuw in het presidium M.Bankras-van der Klein en G. Klercq. 

 Om 19.30 uur komt de directeur van de rekenkamer.  
 

 

02. 
 

Mededelingen / vragen 

 Toezeggingen commissies en raad  
Dit is een maandelijks terugkerend onderwerp. Presidium gaat 
akkoord met verspreiding en openbaar maken van de 
toezeggingen voor de raad. Gemist wordt nog de Motie van D66 
(milieustraten).  

 Openstaande moties 
Ook dit overzicht wordt maandelijks geagendeerd en voorgelegd 
aan de raad. 

 Overzicht van functies over de benoeming waarvan door de 
gemeenteraad moet worden beslist  
Conform artikel 6 lid 3 van het Reglement van orde van de 
gemeenteraad zijn de volgende personen aangewezen als 
raadslid/commissielid-niet-raadslid die de fractievoorzitter 
vervangt in de vergaderingen van het Presidium: 
- namens het CDA:  Jasper John  
- namens de VVD:  Alex Harren 
- namens de HOP: René Schoemaker 
- namens ND:  Milo Poland 
- namens CU:  Auke Pool (commissielid-niet-raadslid) 
- namens GroenLinks: Daniëlle Barhorst 
- namens SH:  Gijs Dirkmaat 
- namens D66:  Grim 
- namens PvdA: Hudson Louis 
V.w.b. de overige functies worden nog enkele wijzigingen 
aangebracht, daarna worden de raadsvoorstellen gepubliceerd. 
 
 
 

 
 
Griffie 
 
 
 
 
 
Griffie 
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 Vertrouwenscommissie 
De vertrouwenscommissie heeft er mee ingestemd dat de 
nieuwe voorzitter mevrouw Valent wordt en de vice voorzitter 
mevrouw Bankras. 

 Microfoongebruik bij commissievergaderingen à la de 
raad?  
Afgesproken wordt dat voortaan ook bij de commissie-
vergaderingen geen microfoons meer op de tafels bij de fracties 
geplaatst worden. Hiervoor geldt dus dezelfde vergader- en 
microfoonopstelling als bij de raadsvergadering. Dus met 3 
interruptiemicrofoons en 1 kathedermicrofoon. 

 Wie zit waar in de raadzaal? 
De griffie maakt een overzichtsschets conform de wens van het 
Presidium (twee coalitiepartijen aan iedere kant ). Dit om geen 
coalitie oppositie kanten te creëren. Raadsleden van kleinere 
partijen (<4 zetels) bij elkaar plaatsen. D66 bij voorkeur op de 
eerste rij.  

 Op 15 september is de nationale dag van de democratie - in 
welke vorm doet Heerhugowaard mee?  
Het presidium gaat akkoord met het voorstel om de dag van de 
democratie wederom aan te haken bij de kunst- en atelierroute.  

 Verzoek F. Hoekstra om in alle raadsvoorstellen / stukken / 
brieven op te nemen onder welke portefeuille het 
betreffende onderwerp valt.  
Nu er nog maar 2 commissies zijn wil de VVD commissieleden 
laten rouleren tijdens de vergadering, binnen de beperking van 
de verordening. Op de commissieagenda zal duidelijk bij de 
onderwerpen worden vermeld wie de portefeuillehouder is.  

 Vragen en opmerkingen D66.  
- stemmen via stembriefjes: de regeling staat toe dat personen 
die zelf onderwerp van stemming zijn, plaatsnemen in de 
kiescommissie. 
- raadsinformatiematiebrieven – uitbreiding fietsenstalling bij het 
station Heerhugowaard. De opmerkingen zijn terecht; een vraag 
moet in een raadsvoorstel worden opgenomen.  
De voorzitter licht toe dat het hier om een eenmalige actie gaat. 
- commissievergaderingen in mei: deze opmerking is terecht. 
Echte het besluit is genomen n.a.v. ervaringen met de 
gecombineerde commissievergadering d.d. 10 april jl.  

 Topic Duurzaamheid  
In de laatste commissievergadering heeft de heer De Groot 
gevraagd om de topic duurzaamheid steeds te laten 
terugkomen. De voorzitter legt uit dat dit niet langer een apart 
item in het nieuwe format is omdat het bij argumentatie al een 
topic is.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
 

03. Vaststellen besluitenlijst raadsconvent d.d. 13 maart 2018  
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld / in behandeling. 
 
Conceptagenda aanstaande raadsvergadering 5 juni 2018 

 Moties van de Jongerengemeenteraad moeten worden 
aangeboden aan de raad. Het presidium vraagt eerst om een  
een reactie van het college. De moties worden daarom pas in 28 
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juni aan de raad aan geboden. 

 M. Douma moet nog beëdigd worden als commissielid.  

 VVD komt nog met een motie vreemd aan de orde van de dag. 

 Het vragenhalfuurtje wordt als vast agendapunt toegevoegd aan 
de agenda. 

 
Bespreken raadsagenda op 29 mei 
Vraag rijst waarom er een extra raadsvergadering gepland wordt om het 
raadsprogramma te presenteren. Dit is de wens van de raad, 
uitgezonderd de fractie van GroenLinks De griffie heeft het stuk pas 
vandaag ontvangen – het lukte niet om het aan de agenda toe te 
voegen.   
De heer Kwint merkt op dat het afgesproken proces niet is gevolgd. Hij 
ziet het stuk als een initiatiefvoorstel en wil dan ook de ruimte om er iets 
van te vinden / over te zeggen.  
Over de vergaderorde wordt afgesproken: 

- Eerst het besluit bespreken en dan pas tekenen  
- Volgorde van spreken van groot naar klein. 
- Richtlijn spreektijd max. 5 minuten in de eerste termijn. 

 

 
Griffie 

05. Evaluatie vorige raad d.d. 8 mei 2018 
-- 

 

 
 
 
06. 

 Commissie Stad en Ruimte d.d. 15 mei jl.  
-- 

 
Planning Stadsnieuws 
Presidium neemt kennis van het overzicht. De visie van: Partijen kunnen 
eventueel onderling ruilen nadat de griffie hierover is geïnformeerd.   

 

 
07. 

 
VNG-congres op 26 en 27 juni a.s. in Maastricht 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
08. 

 Naast het college mogen er 5 raadsleden mee naar het VNG-
congres. De raadsleden A. Valent-Groot, T.J. Visser-Hogeterp 
en A. Arissen hebben laten weten dat zij hieraan graag willen 
deelnemen. Op een later moment zijn daar J.W. Mandersloot en 
G. Dirkmaat bij gekomen. Wanneer er deze week nog een 
aanmelding volgt dan gaat die voor de aanmelding van de heer 
Dirkmaat. Betrokkenen krijgen vervolgens van de griffie een 
bevestiging. 

 De deelnemers dienen zelf hun aanmelding te regelen (inclusief 
deelname aan het avondprogramma). De rekening kan naar de 
griffie worden gestuurd. Het NH hotel Maastricht is geregeld. 
Indien gewenst kan er een dienstauto worden gereserveerd. 
 

Voorjaarsnota 2018 

 

  Aanvang: 18.00 uur.  

 Vooraf gezamenlijk eten vanaf 17.00 uur (foto van de raad om 
17.45 uur). Aanmelden voor het eten kan via het nieuws van de 
dag. 

 Verbetervoorstel raadsvergadering Voorjaarsnota M. Feelders: 
- motie indienen in eerste termijn. Reacties kunnen in de tweede 
termijn worden gegeven (wachten op je beurt is dan niet nodig). 
Voorstel is om van de bespreking van de moties/ 
amendementen een apart agendapunt te maken.  
De voorzitter zal dit aan het begin van de vergadering toelichten. 
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 Evenals vorig jaar zal er een pagina “Voorjaarsnota” in het 
Stadsnieuws worden opgenomen (maximaal 120 woorden per 
partij) 
 

09.  Gebruik GO-ap: is er behoefte aan extra instructie over het gebruik 
van de app? 
Die behoefte is er. Er wordt een instructiemoment ingepland door de 
griffie. 
Gebruik GO-app is er behoefte aan een extra beveiligingsstap?  

Nagegaan wordt welke opties er zijn en welke kosten daaraan zijn 
verbonden. Onderwerp keert in november terug in het Presidium. 

Griffie 
 
 
 
Agendapunt 

 
10. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
11. 
 

 
Onderzoeksopzet van de Rekenkamer Heerhugowaard 
De directeur Rekenkamer Hans Oostendorp geeft een toelichting op de 
voorgenomen onderzoeken. Te weten: 

 Energietransitie: het doel is inzicht te bieden in realisatie van de 
doelstellingen en aan te geven wat beter kan. Het gaat vooral 
om de ecologische kant van duurzaamheid. Als vertrekpunt is 
2013 genomen.  

 Onderzoeksopzet Privacy informatieveiligheid Sociaal Domein  
Er moet een functionaris gegevensbescherming zijn binnen de 
gemeente. Dit onderzoek is toetsend; in hoeverre is de privacy 
van inwoners in Heerhugowaard in het sociaal domein 
gewaarborgd.  

De rapportages komen in het najaar uit.  
De onderzoeken zijn opgenomen in de termijnagenda. 
De rekenkamer wil graag voordat behandeling in de raad plaatsvindt 
een toelichting geven in de commissie. 
 
Rondvraag 

 Op 3 juli wordt een nieuwe foto van de raad gemaakt. 

 De voorzitter laat weten dat er mogelijk voorgesteld wordt om 
een extra raadsvergadering te beleggen i.v.m. voorgenomen 
ambtelijke fusie.  

 In het vervolg worden agenda en besluitenlijst van het Presidium 
openbaar gepubliceerd. 

 Mevrouw Valent: recent werden stukken op papier uitgedeeld. 
Doe dit facultatief en zorg tegelijk voor spreiding per mail. 
Uitgangspunt is dat stukken primair digitaal worden verstrekt 

 

   

12. Sluiting 
 

 ------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 Spaaragenda 
 - Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?   
 - Evaluatie mircofoongebruik bij de commissievergaderingen 
           november 
  


